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                                                                       ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
Φραγκίσκος Παρασύρης-Βουλευτής Ν. Ηρακλείου 

                                                 
  

Αναφορά 

Προς τον Υπουργό: 

Περιβάλλοντος και Ενέργειας 

 

Θέμα: «Συγκεκριμένες προτάσεις από το ΤΕΕ/ΤΑΚ για την επίλυση των προβλημάτων εξοικονομώ 

2025». 

Ο Βουλευτής Φραγκίσκος Παρασύρης  καταθέτει ως αναφορά την επιστολή του Τεχνικού 
Επιμελητηρίου Ελλάδας, τμ.Ανατολικής Κρήτης με θέμα: «Προβλήματα ‘ΕΞΟΙΚΟΝΟΜΩ 2025’» και 
αιτείται απαντήσεων. 
Με την επιστολή επισημαίνονται τα κυριότερα προβλήματα που έχουν καταγραφεί όπως: 
πολυπλοκότητα διαδικασίας και δικαιολογητικών,ασυμφωνία μεταξύ στοιχείων Ε9 και ΠΕΑ, 
ανάγκη στατικής επισκευής παλαιών κατοικιών και ανισότητες στην κατανομή των πόρων, με 
έμφαση στη Περιφέρεια Κρήτης,  όπου οι αιτήσεις αποκλείονται λόγω των χαμηλών βαθμοημερών 
που επηρεάζουν τη βαθμολογία. 
Το ΤΕΕ/ΤΑΚ μεταξύ άλλων, προτείνει: 
• Αναθεώρηση της κατανομής των κονδυλίων ώστε να διατίθενται αναλογικά ανά 
Περιφέρεια. 
• Δημιουργία μητρώου επιβλεπόντων μηχανικών για την πιστοποίηση της 
κατασκευαστικής υλοποίησης του έργου με σκοπό την αποφυγή τεχνικών λαθών και 
αστοχιών λόγω μη ενδεδειγμένων τεχνικών λύσεων ή χρήση μη ενδεδειγμένων υλικών. 
Η αμοιβή του επιβλέποντα μηχανικού θα πρέπει να καλύπτεται εξ’ ολοκλήρου από το 
πρόγραμμα. 
• Σε περιπτώσεις αυθαίρετων κτισμάτων που έχουν ενταχθεί στον Ν. 4495/17 να μην 
απαιτείται να έχει αποπληρωθεί όλο το πρόστιμο προκειμένου να διεκπεραιωθεί η 
τελική εκταμίευση. 
• Αύξηση του επιλέξιμου ποσού για την έκδοση έγκρισης εργασιών δόμησης μικρής 
κλίμακας και κάλυψη μελέτης θέρμανσης στο επιλέξιμο ποσό των λοιπών μελετών. 
• Αύξηση του μέγιστου προϋπολογισμού ανά κατοικία διότι το πραγματικό κόστος 
κατασκευής ενός έργου εξοικονομώ για μία μέση κατοικία υπερβαίνει κατά πολύ τον 
μέγιστο προϋπολογισμό που δύναται να δικαιολογήσει το πρόγραμμα. 
• Απλοποίηση των διαδικασιών και μείωση των απαιτούμενων δικαιολογητικών στην 
φάση της τελικής εκταμίευσης διότι παρατηρείται ένας κυκεώνας παρατηρήσεων χωρίς 
ουσιαστικό έρεισμα ως προς την αναγκαιότητα τους καθώς επίσης παρατηρείται 
καθυστέρηση στην λήψη απαντήσεων και επανάληψη όμοιων παρατηρήσεων οι οποίες 
έχουν ήδη διεκπεραιωθεί. 
• Αφαίρεση του κριτηρίου διασταύρωσης Ε9 με ΠΕΑ ή αν δεν αφαιρεθεί να δίνεται η 
δυνατότητα για εισαγωγή τεχνικής τεκμηρίωσης από τον σύμβουλο ώστε να 
αιτιολογείται η διαφορά μεγαλύτερη των 7 τμ. 
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Παρακαλούμε αφού λάβετε υπόψη την επιστολή  που επισυνάπτεται να μας ενημερώσετε για τις 
συγκεκριμένες ενέργειες στις οποίες προτίθεστε να προβείτε στην κατεύθυνση που σας ζητείται 
από το Τεχνικό Επιμελητήριο Ελλάδας, τμ.Ανατολικής Κρήτης. 

 
Ο Βουλευτής 

 
Φραγκίσκος Παρασύρης 

 

         συν(1) η επιστολή του ΤΕΕ/ΤΑΚ 







  Κοινοποίηση:
- Βουλευτές Ανατολικής Κρήτης
- Περιφερειακά Τμήματα ΤΕΕ
- Μέλη ΤΕΕ/ΤΑΚ
- ΜΜΕ
  Εσωτερική διανομή:
- Mέλη της «Α» ΤΕΕ/ΤΑΚ
- Μέλη Πειθαρχικού Συμβουλίου μελών ΤΕΕ/ΤΑΚ
- Νομαρχιακή Επιτροπή Λασιθίου ΤΕΕ/ΤΑΚ
- Εκλεγμένοι στη Κεντρική Αντιπροσωπεία μέλη ΤΕΕ/ΤΑΚ
- Γραφείο Προϊσταμένης
- Γραφείο Μηχανικών
- Χρονολογικό αρχείο
- Φάκελος Δ.Ε.
- Ιστοσελίδα ΤΕΕ/ΤΑΚ




